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Από το υπ'αριθ. 3 / 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 
 
Αρ. απόφ. 50/97 
 

Π ε ρ ί λ η ψ η: 
«Εγκριση έκδοσης ψηφίσματος συμπαράστασης στα 
δίκαια αιτήματα των αγροτών».  

 
 
 Σήμερα 3 Φεβρουαρίου  του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με 
ημερομηνία 30-1-97 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία και επί συνόλου 25 μελών 
βρέθηκαν παρόντα 21 μέλη. 
 

 Παρόντες                               Απόντες                                       Παρόντες  
Πάρεδροι 

 
1. Κ.  Ασλάνογλου 1. Μ. Ποτουρίδης  -------------------- 
2. Ι. Κουρουζίδης 2. Α. Δελαβερίδης   
3. Κ. Κόλβατζης 3. Δ. Αδάμου   
4. Κ.  Βαφείδης 4. Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα   
5. Θ.  Τέτος      
6. Ε. Λελεκάκης      
7. Κ. Πουλασουχίδης      
8. Π. Καρασαββίδου                                                       Απόντες Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές    Γ. Μπαλτζής 

10. Α. Μαρκούλης    Λ. Χατζηγεωργίου 
11. Α. Καραντουμάνης    Θ. Δεμερτζής 
12. Λ. Τάκης  
13. Ε. Παναγιωτίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη συζήτηση της προ ημερήσιας  
14. Ο. Σιδηρόπουλος διάταξης αποχώρησε ο  κ. Χ. Παπαγεωργίου. 
15. Ε. Σοφιανίδης Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 52 /97  απόφασης 
16. Χ. Παπαγεωργίου αποχώρησαν οι  κ.  κ.  Π. Καρασαββίδου και Α. 
17. Β. Τσίλης Μαρκούλης.  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 55/97 
18. Γ. Χιονίδης απόφασης αποχώρησαν οι κ. κ. Ο. Σιδηρόπουλος και 
19. Δ. Ζαμάνης Γ. Χιονίδης. Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 56/97 
20. Μ. Αδαλόγλου απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Βαφείδης. Κατά τη 
21. Π. Αγαθαγγελίδης συζήτηση της υπ’ αρίθ.  58/97 απόφασης προσήλθε 

   ο κ. Ο. Σιδηρόπουλος και αποχώρησε ο κ. Ε. 
Παναγιωτίδης. Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 85/97 
απόφασης προσήλθε ο κ. Χ. Παπαγεωργίου. Κατά τη 
συζήτηση της υπ’ αρίθ. 94/97 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. 
Βαφείδης και αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 



 
 
 
 
 
 Στη συνέχεια  αφού δέχθηκε το Συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για 
το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο 
έκρινε ως κατεπείγον, ο κ. Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον κ. Αγαθαγγελίδη ο οποίος 
είπε: 
Αγαθαγγελίδης: Ζητάω να πάρει θέση το Δ.Σ υποστήριξης στις αγροτικές 
κινητοποιήσεις που αυτές τις μέρες θα φτάσουν στην κορύφωσή τους. Η σκέψη αυτή 
εκπορεύεται από το όργιο δημαγωγίας και αντικομμουνισμού που έχει εξαπολύσει η 
κυβέρνηση εις βάρος των αγροτών που αγωνίζονται και λένε όχι στα ψίχουλα (40 
δρχ./κιλό) που θα φαγωθούν και δεν θα μείνει τίποτε. Παλεύουν για διαρθρωτικές  
αλλαγές στην αγροτική οικονομία έτσι ώστε η χώρα μας όχι μόνο να πιάνει κάποιους 
δείκτες της Ευρωπαϊκής σύγκλισης, για την οποία δεν ρωτήθηκε ποτέ ο Ελληνικός 
λαός, αλλά ιδιαίτερα να μπει μία σειρά στο χάος που λέγεται αγροτική οικονομία και 
οι αγρότες από υποζύγια που είναι σήμερα από την εθνική οικονομία να αναδειχθούν 
σε πρωταγωνιστές. Εχουμε κινητοποιήσεις των ΜΑΤ για πρώτη φορά, έχουμε 
μηνύσεις κατά αγωνιζόμενων αγροτών (5.000 μηνύσεις) και έχουμε τοπικές ηγεσίες 
του συνεταιριστικού κινήματος που μένουν μακρυά  από τις κινητοποιήσεις. Το Δ.Σ 
μιας πόλης, σαν τη δική μας, που κατά μεγάλο μέρος έχει στον κύκλο της 
οικονομικής της δραστηριότητας εμπλεκόμενη την αγροτική οικονομία και την 
επεξεργασία των αγρ. προϊόντων σε πρώτο βαθμό οφείλει να πάρει θέση, οφείλει να 
ενώσει τις δυνάμεις του μ’ αυτούς τους αγρότες που μπαίνουν μπροστά για να πάψει 
επιτέλους η αδιαφορία για το που πηγαίνει αυτό το κομμάτι της οικονομίας. Το 
ψήφισμα μπορούμε να το διαμορφώσουμε στην πορεία. 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Σοφιανίδης: Προτείνω να εξουσιοδοτηθεί το προεδρείο για να συντάξει ένα 
ψήφισμα συμπαράστασης στον αγώνα των αγροτών. 
Κόλβατζης: Να εξουσιοδοτηθεί το προεδρείο και στο πνεύμα της συμπαράστασης 
των κινητοποιήσεων των αγροτών να συντάξει ένα κείμενο και μ’ αυτόν τον τρόπο 
να κλείσει το θέμα. 
Βαφείδης: Κι αν θέλει να συμμετάσχει και ο κ. Π.Αγαθαγγελίδης. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1. Τις προτάσεις των κ. κ. Π.Αγαθαγγελίδη, Ε.Σοφιανίδη, Κ.Κόλβατζη και 
Κ.Βαφείδη. 
2. Την ανάγκη έκδοσης ψηφίσματος συμπαράστασης στα δίκαια αιτήματα των 
αγροτών, στην καταβολή αποζ/σεων των ζημιών που υπέστησαν αυτοί στη φετινή 
περίοδο και στην κατοχύρωση της θεσμικής τιμής του συμπύρηνου ροδακίνου. 
3. Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106 και 119 του ΔΚΚ (Π.Δ 410/95). 

 Αποφασίζει  Κατά  Πλειοψηφία 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Εγκρίνει την έκδοση του παρακάτω ψηφίσματος: 
 «Το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας: 
 α) Στηρίζει τα δίκαια αιτήματα των αγροτών για την ικανοποίηση των 
θεσμικών αιτημάτων τους από την Κυβέρνηση. 



 β) Για τους αγρότες της περιοχής μας, ειδικά, αναμένει από την Κυβέρνηση, 
να προχωρήσει στη λήψη των αναγκαίων μέτρων για την καταβολή αποζημιώσεων 
των ζημιών, που υπέστησαν κατά τη φετεινή περίοδο από την κακοκαιρία και την 
κατοχύρωση της θεσμικής τιμής του συμπύρηνου ροδακίνου. 
 γ) Αναγνωρίζει ως θεμιτή τη μαχητική διεκδίκηση των αιτημάτων τους, 
εκφράζοντας, όμως, και τις επιφυλάξεις του, για την αποκοπή μεγάλων τμημάτων της 
Χώρας μας, που δημιουργεί ανεπιθύμητες παρενέργειες σε άλλες κοινωνικές 
ομάδες».  
  Ο κ. Ο. Σιδηρόπουλος μειοψήφισε. 
 
 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 50 / 1997 
.....................................................................................................................................
.. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
           Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 
 
 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ 

                ΤΑ ΜΕΛΗ 
Ι. Κουρουζίδης                Ε. Παναγιωτίδης 
Κ. Κόλβατζης                 Ο. Σιδηρόπουλος 
Κ. Βαφείδης                    Ε. Σοφιανίδης 
Θ.Τέτος                           Χ. Παπαγεωργίου 
Ε. Λελεκάκης                 Β.Τσίλης 
Κ. Πουλασουχίδης         Γ. Χιονίδης 
Π. Καρασαββίδου          Δ. Ζαμάνης 
Κ. Γκαβαϊσές                 Μ. Αδαλόγλου 
Α. Μαρκούλης               Π.Αγαθαγγελίδης 

      Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 
    ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ 

Α. Καραντουμάνης 
 
 
 
 

    Ακριβές απόσπασμα 
    Βέροια  24 - 2 - 1997 

     Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 
 

         ΜΕΝΕΛΑΟΣ  ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ 
 

 


